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PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XLII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XLII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 31 sierpnia 2017 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji XLII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.05 do godz. 18.55 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Adam Goch – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując 4 punkt 

porządku obrad prowadzący poinformował, że procedowany w tym punkcie będzie projekt 

uchwały po autopoprawce projektodawcy (druk 307A). Przewodniczący zapytał czy są jakieś 

propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem ustalono porządek obrad  

w następującej formie: 

   

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XLI, 

3. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2017, druk nr 306, 

4. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2018, druk nr 307A, 

5. Opinia sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji: budowa zespołu budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych z pomieszczeniami handlowo-usługowymi i garażem przy 

ul. Balickiej w Krakowie, druk nr 308, 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XLI. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 



Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 306) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2017. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Krajewski, p. Bogdan Smok. 

 

 Wniosek p. Bogdana Smoka o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 

 

1. W § 2 wykreśla się następujący zapis: „Kwota na zadanie: „Remont dróg, chodników  

i oświetlenia” po uwzględnieniu 1 i 2 paragrafu niniejszej uchwały wynosi 535 202 zł, 

realizator: ZIKiT”, 

2. Zmienia się dotychczasową treść § 4 na następującą: 

Przenosi się środki z zadania przyjętego Uchwałą Nr XXVII/212/2016 Rady Dzielnicy VI 

Bronowice z dnia 07.07.2016 r. z uwzględnieniem Uchwały Nr XXVIII/221/2016 z dnia 

25.08.2016 r. w następujący sposób: 

z zadania: 

B) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE OGRÓDKÓW 

JORDANOWSKICH, ZIELEŃCÓW, SKWERÓW   

Kwota Jednostka 

realizująca 

Doposażenie ogródka jordanowskiego przy ul. Krzywy Zaułek – wykonanie 

projektu i realizacja zadania – I etap (WPF) 

37 515 zł ZZM 

 

na zadanie: 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE MIEJSKIEJ 

INFRASTRUKTURY DROGOWEJ W ZAKRESIE DRÓG WSKAZANYCH W 

WYKAZIE, O KTÓRYM MOWA W § 66 UST.1 STATUTU 

Kwota Jednostka 

realizująca 

Remonty dróg, chodników i oświetlenia 37 515 zł ZIKiT 

 

Kwota na zadanie: „Remont dróg, chodników i oświetlenia” po uwzględnieniu 1, 2 i 4 paragrafu  

niniejszej uchwały wynosi 572 717 zł, realizator: ZIKiT. 

3. Dopisuje się § 5 o treści: „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

Poprawka została przyjęta. 

 

 

 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLII/300/2017 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2017 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 307A po autopoprawce) przygotowany przez Zarządu w sprawie 

zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 

2018. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna, 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – komisja nie odbyła się. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLII/301/2017 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2018 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 308) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji: budowa zespołu budynków mieszkalnych wielorodzinnych  

z pomieszczeniami handlowo-usługowymi i garażem przy ul. Balickiej w Krakowie. Projekt 

uchwały zreferowała p. Marta Drużkowska.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

 Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego  

o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 
Zmienia się treść § 2 na: 

W § 2 dopisuje się uzasadnienie negatywnej opinii: 

 Zbyt wysoka planowana zabudowa (16 kondygnacji), 

 Zbyt mała powierzchnia biologicznie czynna (niedopuszczalne jest jej lokalizowanie na 

dachu), 



 Propozycja likwidacji istniejącego zjazdu na osiedle celem realizacji nowego zjazdu do 

inwestycji na wysokości ulicy Jabłonkowskiej, 

 Niewystarczająca ilość miejsc parkingowych, 

 Przeznaczenie zbyt dużej ilości terenu pod zabudowę biurowo-usługową. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

Poprawka została przyjęta. 

 

 Wniosek p. Marty Drużkowskiej o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 

Zmienia się zdanie: „Przeznaczenie zbyt dużej ilości terenu pod zabudowę biurowo-

usługową” na „Przeznaczenie zbyt dużej powierzchni zabudowy na usługi handlowe  

i biurowo-usługowe”. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętych poprawek w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLII/302/2017 
w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji: budowa zespołu 

budynków mieszkalnych wielorodzinnych z pomieszczeniami handlowo-

usługowymi i garażem przy ul. Balickiej w Krakowie 

 

Ad. 6 

Głos zabrali:  

1. P. Waldemar Antosiewicz: 

 Poinformował, że w dniu  2 września odbędzie się Narodowe Czytanie „Wesela” 

Wyspiańskiego o godz. 15.00 w salce za kościołem w Bronowicach Małych, 

 Przekazał informację, że na święcie ulicy Tetmajera w dniu 9 września wystąpi Andrzej 

Sikorowski, 

 Zapytał czy są jakiś informacje na temat obelisku, który ma zostać postawiony przy  



ul. Katowicka/Palmowa. Przewodniczący poinformował, iż obelisk jest posadowiony, ale 

został zakryty do czasu oficjalnego otwarcia,  

2. P. Bogdan Smok: 

 Przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie 14.07-30.08.2017 r., 

 Poinformował o rozpoczynającym się cyklu kina plenerowego w amfiteatrze: 02.09, 

08.09 i 15.09, 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 21.09.2017 r., 

3. P. Alicja Gackiewicz: 

 Poinformowała, że od poniedziałku (tj. do 04.09) można szczepić się przeciwko grypie  

w Jurajskim Centrum Medycznym w ramach dzielnicowego programu ochrony zdrowia  

i profilaktyki zdrowotnej,  

4. P. Marta Drużkowska: 

 Zwróciła się z prośbą o uruchomienie małego autobusu kursującego do pętli Bronowice 

Małe przez ul. Zielony Most, 

 Poprosiła o zabezpieczenie środków finansowych na płatne patrole, 

 Zgłosiła, że na ul. Tetmajera osuwa się ziemia i poprosiła o interwencję w tej sprawie do 

ZIKiT, 

5. P. Bogdan Smok: 

 Powiedział, że w rozmowie z dyrektorem ZIKiT otrzymał informacje, iż ZIKiT na braki 

finansowe na transport, 

 Poinformował, że rozmawiał z dyrekcją ZBK i zapewniono, że wiatrołap będzie 

wykonany jeszcze w tym roku, 

6. P. Łukasz Krajewski: 

 Zabrał głos w sprawie cyklicznego zamykania przejazdów i ulic przez PKP w ramach 

remontu linii kolejowej oraz remontów drogowych, które ograniczają możliwość 

poruszania się i dojazdów. Głos w dyskusji zabrali: p. Jerzy Kopacz, p. Bogdan Smok, 

 Poruszył temat przeniesienia świetlicy środowiskowej do pomieszczeń w przychodni na 

ul. Młodej Polski informując, że Okręgowa Izba Lekarska zaproponowała mediacje  

z firmą, która obecnie zarządza w/w pomieszczeniami. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XLII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                        Przewodniczący Rady 

    Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                                 Bogdan Smok  

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


